
 

 

 
Referat fra mødet i 

Systemkoordinatorforummet 
den 6. februar 2019 

         Lokale 38, IT, kl. 9-10 
 
Deltagere: Thomas Veltz Majholt, Peter Nicolaisen, Kristian Klitgaard, Anette 
Jepsen, Joan Martinussen, Tora Djernæs, Louise Eskildsen Winther og Jan 
Blasius.  
 
Referent: Louise Eskildsen Winther, IT-Digitalisering. 
 
Afbud: Ketty Bødker Daabeck, Charlotte Greisen, Inga B. Petersen, Peder Skov 
Rasmussen, Morten Jessen-Hansen, 
 
 
 
1. Godkendelse af referat fra mødet den 10-01-2019 
v/ Jan 
Referatet fra mødet den 10. januar 2019 fremlægges til endelig godkendelse. 
 
Indstilling:  

• Indstilles godkendt. 
 
Bilag:  
Referat fra mødet den 10-01-2019 
 
Beslutning:  
Godkendt. 
 
 
2. Journalisering af video- og billedefiler 
v/ Thomas 
IT-visitationen har i løbet af efteråret 2018 undersøgt mulighederne for at 
kunne gemme video- og billedefiler i et IT-system. Konklusionen har indtil 
videre været, at hverken ESDH-systemet Acadre eller omsorgssystemet Nexus 
vil kunne håndtere filerne på en hensigtsmæssig måde. 
  
På mødet i IT-visitationen den 11. januar 2019 blev det besluttet, at ”Thomas 
skal undersøge Skyfish og opsætningen. Drøftelser omkring hvordan video og 
foto opbevares, vil blive drøftet på næste møde i 
Systemkoordinatorforummet.” 
 
Thomas præsenterer løsningen fra Skyfish. Brugerne anvender en app, der 
kan håndtere billeder og videoer. Når der tages et billede eller en video fra 
appen, tilføjes de automatisk i mapper i Skyfish. Der er ikke ubegrænset 
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plads, men alle kan bruge den. Data der lægges i Skyfish, vil ikke blive flyttet 
rundt, og det vil blive inden for EU. 
 
Indstilling: 

• SKF drøfter oplægget og fremsender en anbefaling til IT-visitationen.   
 
Bilag:  
Ingen.  
 
Beslutning:  
SKF er positive overfor mulighederne i Skyfish. Joan skal, i samarbejde med 
Thomas, teste Skyfish med en sagsbehandler i hendes afdeling. IT-Visitationen 
orienteres på næste møde om Skyfish og SKF’s tilgang til løsningen. 
 
 
3. Oplæg til temamøde om rammesætning med Den Digitale 
Styregruppe 
v/ Jan 
På mødet den 17. december 2018, besluttede DDS, at ”det fremlagte 
Rammesætningspapir er godkendt som udgangspunkt for præsentation, 
drøftelse og præcisering på et fælles temamøde mellem DDS og SKF”.  
 
Den Digitale Styregruppe besluttede efterfølgende den 21. januar 2019, at 
godkende indstillingen om at mødet i Den Digitale Styregruppe den 18. 
februar 2019 indledes med et fælles temamøde med SKF omkring 
rammesætningen. 
 
På mødet i SKF den 10. januar 2019 blev bl.a. følgende besluttet:  
”Rammesætningen blev drøftet. Udfordringer i forhold til indsatsområder, 
mandat, ressourcer og samspillet mellem de forskellige fora/udvalg blev 
drøftet og vil indgå i det oplæg, SKF fremsender til DDS i forbindelse med 
temamødet. Oplægget drøftes i SKF regi inden det sendes til DDS.” 
 
På den baggrund har IT-Digitalisering udarbejdet det vedlagte oplæg til 
temamøde om rammesætning. Oplægget tager udgangspunkt i de skitserede 
udfordringer; indsatsområder, mandat, ressourcer og samspillet mellem de 
forskellige fora/udvalg.  
 
Indstilling: 
Oplæg til rammesætningen drøftes. Evt. ændringer aftales. 
 
Bilag:  
Oplæg til temamøde om rammesætning 
Rammesætning for Systemkoordinatorforummet 
 
Beslutning: 
De fire temaer blev gennemgået. 
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Behovet for tydelighed omkring roller, regler og relationer, samt principper for 
samarbejdet mellem DDS og SKF blev fremhævet.  
 
Særlig blev der efterlyst behov for afklaring, omkring hvem der følger op på 
beslutninger i DDS. Herudover blev opgaven med at SKF skal pege på 
indsatsområder, problematiseret.  
 
 
4. Eventuelt  
Næste møde i SKF holdes den 8. marts 2019.  
 
Beslutning: 
Ingen bemærkninger.  
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